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Z A P I S N I K 

sa XVII. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 13. prosinca 2023. godine, s početkom u 12,00 sati  
 

 Predsjednik Skupštine Marijan Kustić u 12,00 sati otvorio je XVII. sjednicu Županijske 
skupštine, zatim pozdravio članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenicu župana Jasnu 
Orešković Brkljačić, Zamjenika župana Milana Uzelca, ravnatelja Županijske uprave za ceste Ličko-
senjske županije Luku Matijevića, ravnatelja JU Razvojne agencije Ličko-senjske županije – LIRA 
Andriju Brkljačića kao izvjestitelje te pročelnike stručnih službi, predstavnike medija i ostale 
nazočne. 
 

Predsjednik Skupštine je utvrdio da je od 29 članova, na početku XVII. sjednice nazočno 22      
člana i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

Robert Lilion je prisustvovao sjednici putem interneta, odnosno Zoom platforme. 
Tijekom sjednice bilo je nazočno od 20 do  22 člana Skupštine. 
 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

Tomislav Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Ante Dabo, Milorad Delić, Mirjana Đević, 
Zlatko Fumić, Milan Knežević, Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Robert Lilion, Milan Mataija, 
Darko Milinović, Ivana Prpić, Ivica Radošević, Vlatka Ružić, Margareta Škunca - Čepulo, Branislav 
Šutić, Martina Tenđera, Krunoslav Tomljanović, Danijel Tušak i Tomislav Zrinski. 

 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Vlatka Devčić Stilinović, Ana Manjerović – ispričala se, Željko Nekić, Marko Prpić  - ispričao se, 

Sanja Rukavina, Tihomir Starčević – ispričao se i Sandra Šarić Samaržija. 
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije, 

Jasna Orešković Brkljačić – Zamjenica župana, Milan Uzelac – Zamjenik župana, Vesna Stručić – 
p.o. pročelnica Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću 
Ličko-senjske županije, Mira Jurišić - pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu 
nabavu, Gordana Pađen – pročelnica Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske 
potencijale, Dubravka Rukavina - pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu politiku, 
demografiju i mlade te stambeno  zbrinjavanje, Ana Rukavina Stilinović - pročelnica Upravnog 
odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, Valentina Zdunić -  pročelnica Upravnog odjela 
za školstvo, sport i kulturu, Marijana Lulić - pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu i turizam, 
Luka Matijević – ravnatelj Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije, Andrija Brkljačić – 
ravnatelj JU Razvojne agencije Ličko-senjske županije – LIRA, Željka Rukavina - službenica 
Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale te Nikola Došen, Jurica Devčić, 
Antonija Matić, Petra Uzelac Mataić i Katica Milinković - službenici Upravnog odjela za poslove 
Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću.  

 

Predsjednik Skupštine je otvorio aktualni sat, a pitanja su najavili J. Brozičević u ime Kluba 

HDZ-HSS-HSU-HBS, I. Radošević u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS, B. Kostelac, D. Milinović i T. 

Zrinski. 
J. Brozičević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da se njegovo pitanje odnosi na 

nedavno potpisan sporazum sa Hrvatskim cestama o dodatnim sredstvima koja su doznačena za 
održavanje cesta te je zamolio Župana da im kaže o kakvom se održavanju radi i na koje se to ceste 
odnosi? 

Župan je istakao da je nedavno potpisan ugovor sa Ministarstvom mora, prometa i 
infrastrukture koje je kroz redovna proračunska sredstva osiguralo ŽUC-u 2,8 mil. eura za 2024. 
godinu. Izvršen je i rebalans te su u proračun ŽUC-a dopunjena dodatna sredstva u iznosu od 1,4 
mil. eura koja će biti namjenski iskorištena za nerazvrstane ceste na području Grada Gospića. 

Napokon će biti ispravljene nepravde učinjene 2012. godine ukidanjem sredstava iz naftnih 
derivata te će dodatna sredstva poslužiti za uređivanje nerazvrstanih cesta. Dodatna sredstva su 
dodijeljena i od strane Vlade RH te je nedavno dovršen ugovor vezan za spajanje ceste Donji Lapac 
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– Udbina za što je osigurano 10 mil. eura. Osigurana su i sredstva za ceste na području Općine 
Lovinac u iznosu od 700.000,00 eura. Za izgradnju cjelokupne prometne infrastrukture od plitvičke 
obilaznice očekuje za sljedeću godinu ishodovanje lokacijske dozvole, vezano za istočnu i zapadnu 
gospićku obilaznicu u tijeku su izrade Studije utjecaja na okoliš i ostale studije, a planira se i 
prolazak za industrijsku poslovnu zonu na području Smiljanskog polja. 

Resorni ministar je najavio da će pratiti tendencije ulaganja u ceste i nakon što se sredstva 
istroše obećao je i u sljedećoj godini osigurati dodatna sredstva. 

I. Radošević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da se njegovo pitanje odnosi na 
sportsku infrastrukturu na području naše Županije. U 2022. godini obnovljeno je školsko igralište u 
Donjem Lapcu, ove godine izgrađeno je igralište u područnoj školi Švica, najavljuje se izgradnja 
školskog igrališta u Sincu te ga zanima o kojim se tu iznosima radi i hoće li se nastaviti obnova 
igrališta u naredno vrijeme i u ostatku Županije? 

Župan je istakao da su u 2022. godini iz županijskog proračuna osigurali 33.350,00 eura kako bi 
uredili višenamjensko školsko igralište Osnovne škole u Donjem Lapcu. Prošle godine su u suradnji 
i alociranjem na sredstva Ministarstva turizma i sporta osigurali sredstva za uređenje igrališta u 
Švici i taj projekt je završen uz sufinanciranje Ličko-senjske županije. Vrijednost investicije je 
iznosila 138.459,00 eura. U međuvremenu je postavljena i zaštitna mreža sa kamerama koje su 
osigurane od strane Županije. U ovom trenutku je u završetku izgradnja igrališta na području Sinca 
u vrijednosti 61.144,00 eura. 

Pripremljena je cjelokupna dokumentacija za sljedeću proračunsku godinu za igralište kod 
Osnovne škole u Senju  u vrijednosti od 73.124,00 eura te su u suradnji sa Gradom Senjom aplicirali 
prema resornom ministarstvu za mogućnost dobivanja 80% sredstava investicije od strane 
Ministarstva. 

U zadnjih godinu i pol dana u sportska igrališta je uloženo oko 300.000,00 eura. U suradnji sa 
Općinom Brinje Županija će pomoći izraditi projektnu dokumentaciju za izgradnju igrališta na 
području Općine Brinje. 

B. Kostelac je istakao da u zadnje vrijeme prima dosta upita braniteljske populacije u svezi 
realizacije ideje Rehabilitacijskog centra za branitelje u Otočcu pa ga zanima u kojoj je to fazi? 

Župan je istakao da je od početka svog mandata u kontaktu sa svim braniteljskim udrugama 
proizašlim iz Domovinskog rata pa tako i iz Grada Otočca. Takvih upita nije imao već se kroz 
komunikaciju zalažu, uz pomoć Vlade RH, kako bi zakonska regulativa prepoznala rehabilitacijske i 
veteranske centre. U ovom trenutku zakon je u pripremi, zakonska regulativa mora prepoznati 
ustanovu kako bi mogli aplicirati i povlačiti nacionalna sredstva i sredstva iz EU fondova. 

Prema informacijama iz Ministarstva hrvatskih branitelja u pripremi je izmjena i dopuna 
zakonske regulative koja će prepoznati te nove ustanove kako bi se mogli prijaviti, aplicirati i 
povući sredstva iz fondova EU. U suradnji i kontaktu sa svim braniteljskim udrugama cilj im je da 
se napravi Rehabilitacijski centar u Otočcu, Veteranska ustanova u Senju i Memorijalni centar na 
području Grada Gospića. 

D. Milinović je istakao da je dobro da je na sjednici prisutan HTV jer u ruci drži četnički 
pamflet. Zamjenik župana M. Uzelac u „Vučićevoj koži“ s njim vrijeđa F. Tuđmana i županovog 
pokojnog oca. Spreman je na svaki sud javnosti pa i ovaj i nada se da će ga M. Uzelac tužiti. 

U pamfletu vrijeđa i njega osobno riječima „rušite što niste stigli rušiti“. Poručio mu je da se 
može sramiti budući je skakao oko njega kada mu je trebalo za egzistenciju i ostat će na tome da ne 
govori o kome se radi. U životu nije ništa rušio već samo gradio i pomogao je više Srba nego što ih 
je M. Uzelac vidio. 

U pamfletu se navodi da je „tendencija rušenja spomenika uspostavljena 90-ih. Htjeli ste urušiti 
svaki trag hrvatsko – srpske suradnje“. F. Tuđman i M. Petry su htjeli urušiti svaki trag, ali 
velikosrpske agresije, a M. Uzelac je modernizam te agresije s obzirom na napisano. 

Nadalje stoji „iako je uništavanje bilo temeljito nikada se do kraja nije uspješno završilo“ te M. 
Uzelac ovim riječima valjda misli na ideju velikosrpstva. Pohvalio je M. Đević i M. Kneževića da ne 
bi ispalo da ima nešto protiv Srba u Ličko-senjskoj županiji, protiv je M. Uzelca u „Vućićevoj koži“, 
koji se nadalje poziva na NOB, a upitan je u svezi rušenja spomenika četniku Šoškočaninu. 

Nadalje piše „I prethodna rušenja, ne vidim između njih razliku i razliku za rušenje navedenog 
spomenika“. 
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D. Milinović je istakao da osuđuje rušenje spomenika antifašizmu i NOB-u, međutim hrvatski 
narod je u svojoj emociji rušio komunističke spomenike jer je bio ugnjetavan. Jedan je od prvih koji 
je osudio rušenje spomenika N. Tesli. 

Upitao je M. Uzelca znače li mu išta imena Mandice Rukavine i Verice Nikšić. Mandici su 
četnici ubili majku i sestru od 13 godina, a M. Uzelac kaže da tim četnicima treba dizati spomenik. 
Da ima imalo karaktera ispričao bi se između ostalog i Ivici Jamčiću, koji je obilazeći stoku uhićen i 
maltretiran u Kninu. Ispričao bi se i Ruži Uremović kojoj su četnici ubili brata i Milanu Baburiću koji 
je 90-te ostao bez noge. 

Upitao je nazočne jesu li ikad mogli zamisliti da će ovdje osvanuti ovakav četnički pamflet? 
Zamjenik župana M. Uzelac je istakao da nema ništa novoga od strane D. Milinovića, treću 

Skupštinu zaredom po starom. Očito je da se približavaju izbori, na tim izborima ima ovelike 
ambicije i to na listama krajnje desnih stranaka koje su njegov politički habitus. Ozbiljni ljudi i 
stranke za izbore pripremaju projekte i programe, a D. Milinović udara po manjinama i stoga neće 
dalje diskutirati s njim. 

Ne zna tko je što radio 90-ih, bio je dijete od 10 godina i uvijek je jasno osuđivao sve počinjene 
zločine. Odgovara samo za sebe i svoje dvije maloljetne kćeri. Nije od jučer ovdje i zbog svoje 
vjerske i nacionalne pripadnosti  neće poginjati glavu pred D. Milinovićem i takvima. Njegovi su 
preci ovdje pustili korijenje prije 500 godina, i ova država je, koliko od D. Milinovića, toliko je i 
njegova, kao i Lika.  

Isčitavao je isječke umjesto da je sve pročitao. Nitko nije spominjao ni F. Tuđmana, ni M. Petrya, 
niti četnike, ako misli rušiti spomenike neka ih sruši, osobno mu je dosta ovoga. 

D. Milinović je ponovno pročitao izrečeno i istakao da je više napravio za Srbe nego M. Uzelac 
te da je i zadnjih godinu dana spašavao njihove živote. Nije pitao ništa o NOB-u i antifašizmu, a M. 
Uzelac bi po svemu navedenom dizao nove četničke spomenike, a ne da bi rušio spomenute. 

T. Zrinski je istakao da se njegovo prvo pitanje odnosi na sigurnost građana Ličko-senjske 
županije. Svjedoci smo da posljednjih godina na širem području Hrvatske migrira veliki broj 
migranata kako bi došli do zapadne Europe, pri čemu naša Županija nije iznimka. Tome svjedoče 
brojni žitelji kako u pograničnom dijelu Županije, tako i u unutrašnjosti. 

Ono čemu također svjedočimo, a o tome govore i vijesti iz nama susjedne BiH od kuda dolazi 
najveći broj migranata, je da je među dijelom takvih osoba koje se nalaze u kampovima uz granicu 
nađeno oružje pogodno za nanošenje ozljeda. Nakon takvih vijesti mnoge građane prožimaju 
različiti osjećaji povezani sa vlastitom sigurnošću, prije svega svoje djece, kako sada tako i u skoroj 
budućnosti, a naročito takvi osjećaji preplavljuju građane koji prebivaju uz granicu sa BiH, koji su 
ga ujedno i kontaktirali. 

Upitao je Župana što Ličko-senjska županija i on osobno čine kako bi vladali nastalom 
situacijom, odnosno postoje li na razini Županije različiti međuresorni timovi sačinjeni od 
pojedinaca koji službene poslove obavljaju u sklopu te sigurnosti i ukoliko postoje koje aktivnosti na 
planu zaštite građana poduzimaju i planiraju poduzeti u narednom vremenu? 

Ukoliko takvi timovi ne postoje namjerava li ih Županija oformiti? 
Da li nadležna Policijska uprava sa svojim resornim službama redovito izvještava predstavnike 

Županije o migracijskim tokovima i opasnostima kojima je zbog toga izloženo stanovništvo te koje 
se i kolike mjere na planu prevencije i represije poduzimaju na državnoj granici, kao i u 
unutrašnjosti Županije? 

Drugo pitanje je vezano za nekretnine. Sabor RH je u studenom raspravljao o prijedlogu novoga 
Zakona o upravljanju nekretninama i pokretninama u vlasništvu države, koji premijer ocjenjuje 
zaglavnim kamenom politike fiskalne i funkcionalne decentralizacije. Već je postavljao pitanja 
vezano za nekretnine na području naše Županije koje narušavaju izgled i predstavljaju opasnost za 
naše građane. Ovaj put je fokusiran na vilu Blažević koja se nalazi uz samo more u Lukovom 
Šugarju. Unutrašnjost vile je sačuvana i uz kozmetičke zahvate, umjesto da stoji prazna, moguće je 
da od lipnja do listopada primi na ljetovanje djecu iz unutrašnjosti sa slabijim imovinskim 
primanjima ili bez primanja, a koja nikada nisu bila na moru. 

Predložio je da županijske službe ispitaju mogućnost preuzimanja vile Blažević. 
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Treće pitanje odnosi se na ljudske resurse u Županiji, odnosno na kadroviranje te ga zanima po 
kojem ključu i kriteriju je Župan dao zeleno svjetlo za imenovanje D. Banića v.d. ravnateljem Doma 
za starije osobe u Gospiću?  

Župan je istakao da je glavni problem migranata Republika Srbija koja ih propušta u BiH i onda 
dolazi do njihovog proboja u RH, a iz RH u zapadnu Europu. Gledajući parametre ulaska prije 5 ili 
6 godina i sada, tada je hrvatsku granicu pokušalo prijeći preko 700 000 stranih državljana, odnosno 
migranata, dok ove godine ta broja iznosi 60 do 70 000, od kojih je 700 ostalo na području RH i 
zatražilo azil. Ostali su vraćeni nazad na područje BiH. 

Imamo uspostavljenu suradnju kao regionalna uprava sa Unsko-sanskim kantonom i nekoliko 
puta su imali radne sastanke, kao i sa gradonačelnikom Bihaća i to su podaci koji nisu za iznositi u 
javnost. Najveći pritisak je na područje Karlovačke županije, gdje prolazi preko 90% migranata, a 
ostalih 10% otpada na ostatak RH i tu ne spada naša Županija nego priobalne i dalmatinske 
županije, Sisačko-moslovačka županija i sjeverni dio BiH. 

Gledajući pritisak na područje naše Županije, Župan je pohvalio MUP i interventnu policiju 
koja svakodnevno odvraća migrante. Ne planiraju poduzimati nikakve seoske straže budući MUP 
odlično odrađuje svoj posao. Protiv toga su da vojska izlazi na granice. Od MUP-a dobivaju 
kompletna izvješća o tome što se događa na području naše Županije, situacija je pod kontrolom, 
uvijek postoji individualni proboj, međutim to nije na zabrinjavajućoj razini. 

Nedavno su na aerodromu Željava održane vježbe civilne zaštite, uspostavljena je suradnja naše 
županije i Unsko-sanskog kantona tako da nije ugroženo ni područje NP Plitvička jezera niti sama 
Općina koja trpi najveći pritisak. 

Što se tiče vile Blažević, Župan je istakao da nikad nije bio u njoj i slaže se da je treba preuzeti, 
međutim ne zna na koji način s njom upravljati i održavati je. Raspitat će se tko bi mogao upravljati 
tom nekretninom. 

Što se tiče nekretnina, izmjene zakona stupaju na snagu 1. siječnja 2024. godine te će se vršiti 
disperzija upravljanja, budući imamo preko 60 000 zaostalih predmeta, bilo u Središnjem državnom 
uredu ili Ministarstvu gospodarstva. Kako se ne bi kočila investicijska ulaganja na području RH 
izvršena je preraspodjela predmeta na županijske urede, gradove sjedišta županija i gradove iznad 
35 000 stanovnika i te predmete će rješavati cca 55 tijela. 

Za područje Ličko-senjske županije, iako još nisu dobili točne podatke, postoji 371 zahtjev za 
rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, a za Grad Gospić 70 predmeta. Gledat će se koji su slučajevi 
prioritet kako se ne bi kočile jedinice lokalne samouprave koje ovise o imovinsko-pravnom 
rješavanju i kako bi mogle aplicirati prema EU fondovima i realizirati svoje investicije. 

Što se tiče razgraničenja raspolaganja vrijednosti nekretnina, svaka nekretnina će morati imati 
izvršenu procjenu vrijednosti, kako bi se znalo tko u datom trenutku odlučuje u vrijednosti 
nekretnine. Do 130.000,00 eura odlučivat će direktno Župan, od 130.000,00 do 1 mil. eura odlučivat 
će Župan uz suglasnost Županijske skupštine, između 1 i 1,5 mil. eura odlučivat će resorno 
ministarstvo, a sve iznad 1,5 mil. eura odlučivat će se na temelju odluke Vlade RH. 

Što se tiče trećeg pitanja, kao što je i najavio, tko god nije zadovoljio u njegovom timu ili 
upravnim vijećima zatražit će od istih izvješća na temelju kojih će se poduzeti odgovarajuće mjere. 
Iz svega do sada vidljivo je da nitko nema nikakve političke zaštite. V.d. ravnatelja Doma za starije 
osobe će obavljati svoje dužnosti dok se ne raspiše natječaj i ne izabere novi ravnatelj. U zadnjih 15-
ak dana od dolaska novog v.d. ravnatelja vide se određena poboljšanja i bolja briga i o štićenicima i 
o zaposlenicima Doma. Radi se o ustanovi gdje ne bi trebalo biti politiziranja nego raditi na njenoj 
stabilizaciji. 

T. Zrinski je, što se tiče prvog pitanja, istakao da je zadovoljan odgovorom i da bi volio dobiti 
odgovor i u pisanom obliku, budući je postavio još određenih pitanja i da mu se pojasne stvari koje 
nisu za javnost. 

Vila Blažević je velebni objekt uz samo more, godinama prolaze natječaji, međutim država se ne 
odriče iste. Radi se o atraktivnoj vili, ne zna čuva li se za koga i treba inzistirati da se dodjeli 
Županiji u socijalne svrhe. 

Što se tiče trećeg pitanja, T. Zrinski je konstatirao kako je očito da HDZ više nema kadrova za 
popunjavanje odgovornih rukovodećih funkcija u Županiji kada je za funkciju v.d. ravnatelja Doma 
za starije osobe imenovao županijskog tajnika SDP-a. 
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Je li ta suradnja HDZ-a i SDP-a od sada ili od prije ostavlja građanima da razmisle i sami odluče 
o tome. 

Župan je istakao da je D. Banić radio u državnoj upravi, zaposlenik je Ličko-senjske županije i 
diplomirani je ekonomist. Ima suradnike koji su u drugim političkim opcijama i u stranci LiPO i u 
SDP-u, računa na te kadrove i to je njegovo pravo kao Župana. Nema nikakve suradnje HDZ-a sa 
SDP-om. 
 

         Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je predložio da se dnevni red dopuni točkom:  

- Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove 

Razvojne agencije Ličko-senjske županije – LIRA za potpisivanje Sporazuma o dodjeli 

bespovratnih sredstava Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU tako da ista bude  

točka 30. dnevnog reda, a dosadašnja točka 30. bude točka 31. dnevnog reda. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» usvojila dopunu za XVII. sjednicu dnevnog 

reda. 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao na usvajanje cjeloviti 
 

D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 

1. Usvajanje Zapisnika sa XVI. sjednice Županijske skupštine 

2. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko-

senjske županije za 2022. godinu 

3. Donošenje Odluke o prijenosu dugotrajne nefinancijske imovine 

4. Donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

5. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje 

bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog 

školstva Ličko-senjske županije u 2023. godini 

6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje 

bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih 

škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2023. godini 

7. Donošenje II. Izmjena Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2023. 

godinu   

8. Donošenje Proračuna Ličko-senjske županije za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. 

godinu 

9. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske uprave za ceste 

Ličko-senjske županije za 2024. godinu s projekcijom plana za 2025. i 2026. godinu 

10. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2024. godinu 

11. Donošenje Zaključka o odobravanju Programa rada s Financijskim planom Županijskog 

savjeta mladih Ličko-senjske županije za 2024. godinu 

12. Donošenje Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Ličko-senjske županije za 2024. 

godinu 

13. Donošenje Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2024. godinu  

14. Donošenje Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja Stanice Gospić za 2024. godinu 

15. Donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Ličko-

senjske županije za razdoblje od 2024. - 2027. godine 

16. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite Ličko-senjske županije za 2024. godinu 

17. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite Ličko-senjske 

županije za 2023. godinu 

18. Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje Ličko-senjske 

županije za 2024. godinu 
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19. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Župana Ličko-senjske županije za prvo polugodište  

2023. godine 

20. Donošenje Zaključka o primanju na znanje Izvješća o poslovanju gospodarskih subjekata 

Ličko-senjske županije u  2021. i 2022. godini 

21. Donošenje Odluke o uspostavljanju međužupanijske linije u javnom prijevozu u linijskom 

obalnom pomorskom prometu na relaciji Rab-Lun-Rab 

22. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti za ugovaranje međužupanijske linije u javnom  

prijevozu u linijskom obalnom pomorskom prometu na relaciji Rab – Lun – Rab 

23. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Županijskog savjeta 

mladih Ličko-senjske županije 

24. Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg paušalnog 

iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Ličko-senjske županije za 2025. 

godinu  

25. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 

Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije   

26. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o nabavi godišnje opskrbe gorivom 

Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 

27. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Aleksandre Nešić iz Sremčice, Republika Srbija 

zastupana po odvjetniku Tinu Zdravkoviću iz Zagreba 

28. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», u suvlasništvu 2/4 dijela Radojke Ćurčić i Milana Mirića iz 

Plitvičkih Jezera 

29. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», u suvlasništvu 1/2 dijela Milana Hodaka i ½ dijela Josipe 

Hodak iz Plitvičkih Jezera 

30. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove 

Razvojne agencije Ličko-senjske županije – LIRA za potpisivanje Sporazuma o dodjeli 

bespovratnih sredstava Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU 

31. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju članice Povjerenstva za nadzor nad radom 

mrtvozornika na području Ličko-senjske županije 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» usvojila dnevni red XVII. sjednice 

Županijske skupštine. 

 

AD/1 Usvajanje Zapisnika sa XVI. sjednice Županijske skupštine 
 

Predsjednik Skupštine dao je Zapisnik sa XVI. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao Zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, s 21 glasom «za» usvojila Zapisnik sa XVI. sjednice 

Županijske skupštine. 

 

AD/2 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja 

Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 2. točku dnevnog reda na glasovanje. 
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Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja  

Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/3 Donošenje Odluke o prijenosu dugotrajne nefinancijske imovine 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 3. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s 21 glasom «za» donijela 

 
O D L U K U 

o prijenosu dugotrajne nefinancijske imovine 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/4 Donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  sa 17 glasova «za» i 5 «protiv» donijela 

 
III.   I Z M J E N E   I   D O P U N E 

Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

III. Izmjene i dopune Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu prilažu se Zapisniku i 

njegov su sastavni dio. 

 

AD/5 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za 

utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih 

potreba osnovnog školstva Ličko-senjske županije u 2023. godini 

AD/6 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za 

utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih 

potreba srednjih škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  22 glasa «za» donijela 

 
O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za 

financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva Ličko-

senjske županije u 2023. godini 
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Zatim je Predsjednik Skupštine dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za 

financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih 

domova Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/7  Donošenje II. Izmjena Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2023. 

godinu   
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
II.  I Z M J E N E 

Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 
     II. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2023. godinu prilažu se 

Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/8  Donošenje Proračuna Ličko-senjske županije za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 

2026. godinu 

AD/9  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske uprave za 

ceste Ličko-senjske županije za 2024. godinu s projekcijom plana za 2025. i 2026. godinu 

AD/10  Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima je raspravljao Odbor za Proračun i financije, a 
o točkama 9. i 10. i Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 

Obrazloženje je dala M. Jurišić, pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu 
nabavu. 

Istakla je da je prijedlog konsolidiranog Proračuna za 2024. godinu predložen u iznosu od 
59.882.293,60 eura, 13,6% manje u odnosu na tekuću 2023. godinu. Manji je iz razloga što je 
predloženo da od 1. siječnja 2024. godine Opća bolnica Gospić i njezin cjelokupni proračun postane 
proračunski korisnik državnog proračuna. 

Što se tiče projekcija Proračuna za 2025. i 2026. godinu, planirane su sukladno prijedlozima 
upravnih tijela i proračunskih korisnika za programe i projekte koji će se realizirati u narednim 
godinama. Što se tiče konkretno Proračuna Županije, isti iznosi 19.099.922,13 eura i za 1,2% je veći 
od proračuna u 2023. godini. 

Cjelokupni Proračun sadrži 30 proračunskih korisnika čiji proračuni iznose 46,4 mil. eura. Iz 
vlastitih sredstava financiraju se plaće i materijalni rashodi i udio sredstava za provedbu programa i 
projekata za četiri ustanove kojima je Županija direktni osnivač i njihov udio u Proračunu iznosi 
638.000,00 eura. 

Što se tiče strukture prihodovne strane Proračuna, vlastiti prihodi planirani u 2024. godini 
iznose 5,4 mil. eura. Najznačajniji prihodi u vlastitim prihodima su prihodi od poreza na dohodak i 
prihodi od poreza općenito. Ukupan iznos prihoda od poreza iznosi 4,2 mil. eura i od toga se 3,9 
mil. eura odnosi na prihod od poreza na dohodak. Što se tiče prihoda od poreza na dohodak, ide 
nova porezna reforma, izmjena Zakona o porezu na dohodak te se ukida prirez za jedinice lokalne 
samouprave. Prema novom Zakonu jedinice lokalne samouprave su uz prijedlog proračuna u obvezi 
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do 31.12. donijeti odluku o izmjenama stopa poreza na dohodak u rangovima, za jedinice lokalne 
samouprave do 22%, odnosno 33% viša stopa. Na osnovu ove nove porezne politike podigli smo 
primanja poreza dohodak za 10% u odnosu na 2023. godinu. 

Što se tiče participacije u ukupnom porezu na dohodak, 74% od tog prihoda otpada na jedinice 
lokalne samouprave, 20% participira Županija i 6% ide na decentralizirana sredstva. Očekuje se da 
će prihodi biti u značajnoj mjeri veći nego što je planirano ovim prijedlogom Proračuna. 

Što se tiče fiskalnog izravnanja na koje imamo pravo, ono je u odnosu na prethodnu godinu 
smanjeno i ove godine je to na razini 100.000,00 eura za razliku od 440.000,00 u prethodnoj godini. S 
obzirom da ćemo ostvariti veće prihode u porezu na dohodak, automatski se smanjuje iznos 
fiskalnog izravnanja. 

Što se tiče prihoda od imovine, planirani su u iznosu od 550.000,00 eura. Decentralizirana 
sredstva iznose 4,2 mil. eura, podignuta su u odnosu na 2023. godinu za 3%. 

Sukladno uputama Ministarstva financija ta sredstva su u startu podignuta za 30% prilikom 
planiranja Proračuna, isti je kao takav predložen do 15.11., nakon 15.11. Ministarstvo financija je 
dostavilo dodatnu uputu da se ta sredstva podignu za 5%. Međutim, Proračun nije mijenjan s 
obzirom da je ispoštivana zakonska regulativa o predaji prijedloga Proračuna do 15.11., pričekat će 
se odluke Vlade za doznaku ovih sredstava te će se u rebalansu uskladiti ovi iznosi sa novim 
odlukama Vlade. 

Što se tiče sredstava za preuzete poslove državne uprave, ostala su na razini prethodnih godina 
u iznosu od 1.274.000,00 eura. Što se tiče sredstava pomoći iz državnog proračuna i EU sredstava, 
ista iznose 7,3 mil. eura za projekte i programe koji se provode na prihodovnoj strani Proračuna. 

Što se tiče rashodovne strane Proračuna, u sljedećoj godini se planira nastavak realizacije 
započetih programa i projekata koji se financiraju iz EU i županijskih sredstava, nastavljaju se 
socijalni programi i razvojni projekti te se završavaju i započimaju novi projekti. 

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu po predmetnoj točki. 
U raspravi su sudjelovali D. Milinović u ime Kluba stranke LiPO, Z. Fumić, Župan, B. Šutić, M. 

Š. Čepulo i I. Bižanović. 
D. Milinović je u ime Kluba stranke LiPO istakao da u ovom Proračunu ima napretka, nije 

nerealan kao ovogodišnji, na zadnjoj Skupštini je rekao da rebalans nije dobro napravljen i za mjesec 
dana je došao novi, što nije dobro. Rebalans je dignut za 100.000,00 eura, budući treba podmiriti 
nova zaposlenja. Materijalni rashodi su povećani za 50.000,00 eura. „Jesen u Lici“ je hvaljena, 
međutim pitanje je kako je planirana kada se moralo rebalansirati za 43.000,00 eura, valjda je trebalo 
platiti B. Uvodića, iako mi imamo istih i sa ljepšim glasom. 

Za Dom za starije osobe izdvojeno je po prvi puta 224.000,00 eura za plaće i ne zna koliko je to 
po zakonu. Upozoravao je da će Dom doći u tu situaciju, da smijenjena ravnateljica nije dobar kadar 
i bilo bi puno bolje da smo tih 224.000,00 eura dali za božićnice umirovljenicima. 

Ovo je Proračun razobličenja, šalje se kriva poruka mladima da odlaze iz Županije, dosta onih 
koji su otišli neće se vratiti, a konsolidirani Proračun se smanjuje za 9.937.561,00 eura. 

Slaže se da je Opća bolnica konsolidirana i miče se iz Proačuna, međutim pitanje je zašto 
rashodi rastu. Razlika između prihoda i rashoda je 3 mil. kuna, s tim da će se novi rashodi pokriti ili 
novim zaduženjem ili prenašanjem viška sredstava iz prethodne godine. Smatra kako nije dobro da 
Bolnica ide pod državu, neka se onda ukinu županije jer su došle u situaciju da su transfer novca. 
Tko zna bolje od Župana i nas što treba Bolnici. Vidjet će se kakvih će problema biti, zna i Župan 
dok je bio direktor HEP-a kada je za 100 metara nekakvog kabla trebao čekati mjesec dana dok ne 
odobri netko iz Zagreba. Doći će se do toga da će morati reći pacijentu da sačeka dva mjeseca na 
operaciju dok ne stigne potrebni materijal. 

Rashodi su podignuti za 3 mil. kuna. Troškovi za zaposlene su narasli za 250.000,00 eura, a 
nema povećanja plaća djelatnicima. Očito je da će u Županiji biti još zapošljavanja jer se pored 
navedenog troškovi povećavaju za još 100.000,00 eura, a da se ne povećavaju plaće djelatnicima koje 
su ionako male. 

U 2026. godini, kada je riječ o konsolidiranom proračunu, imamo smanjenje proračuna u 
odnosu na proračun iz 2023. godine u iznosu od 100 mil. kuna. Sredstva iz državnog proračuna i 
predfinanciranje iznose nula kuna, što znači da nema projekata i sa tim se šalje loša poruka. 
Troškovi koji se povećavaju za više od 1 mil. kuna pokrit će se viškom prihoda iz 2023. godine. 
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Županu nije problem SDP ili neka druga stranka već LiPO. Da je kojim slučajem D. Banić bio u 
stranci LiPO morao bi izaći iz stranke kako bi bio pročelnik i o tome će govoriti kad dođe vrijeme. 

Smatra da Proračun nije dobar, da je nerealan i da se šalje poruka mladima da odlaze iz 
Županije. Upozorio je da R. Lilion koji je sjednici nazočan putem interneta ne može sudjelovati u 
glasovanju kako bi sve bilo po Poslovniku, iako to nije toliko bitno budući imaju dovoljno ruku. 

Zbog svega navedenog stranka LiPO će biti protiv Proračuna, iako u njemu ima i dobrih stvari, 
međutim ovdje je da upozori na one loše i da se osvrne kritički. 

Predsjednik Skupštine je, što se tiče glasovanja, istakao da u članku 144. Poslovnika stoji da je 
glasovanje na sjednici javno, iznimno putem elektroničke pošte ili online konferencije, osim ako 
Skupština ne odluči da se glasuje tajno. 

D. Milinović je istakao da shvaća što Predsjednik Skupštine želi reći, ali ovo nije iznima 
situacija, iznimna situacija je covid ili slično. 

Z. Fumić je istakao da je Proračun dobar i da će ga podržati. Uputio je opasku Županu budući je 
za razvoj poljoprivrede i turizma predviđeno 30.000,00 eura manje. Kako uvijek štiti 
poljoprivrednike zamolio je Župana, ako ne sada, onda prilikom rebalansa da se ta sredstva 
povećaju. Spomenuta su i sredstva koja idu za povećanje plaća. Gledao je da se ne probija stavka za 
plaće, budući je izvorni Proračun nešto veći od 5 mil. eura i drago mu je da se stavka ne probija. 
Drago mu je i da ima više sredstava za povećanje plaća, budući djelatnici Županije, kao i njegovi 
općinski, imaju male plaće i zamolio je Župana da im se u budućnosti povećaju. 

Zahvalio se Županu što će Brinje konačno dobiti sportsko igralište. 
Župan je istakao da zaposlenici Županije preko deset godina nisu imali povećanje plaća. Prošle 

godine su uspjeli povećati plaće za 10%. Vodili su brigu i zato imamo proračunskog viška koji će se 
vidjeti krajem veljače te planiraju dodatno povećati plaće djelatnicima Županije. 

Što se tiče troškova za zaposlenike, odnose se na povećanje plaća u prošloj godini i treba 
napomenuti da deset djelatnika Županije prima plaće od strane HEP-a. Imat će povećanje poslova 
vezano uz upravljanje državnom imovinom, odnosno rješavanja imovinsko-pravnih odnosa te će se 
morati stimulirati pojedine djelatnike. 

Za plaće, doprinose i ostale rashode za zaposlene planirano je 1.570.790,00 eura, za materijalne 
rashode 802.000,00 eua, za ostale rashode u što spada rad Županijske skupštine, protokoli, Dan 
Županije, financiranje političkih stranaka, proračunske zalihe, Službenički sud, Savjet mladih itd 
osigurano je 145.150,00 eura, što je ukupno 2.518.640,00 eura plus 638.000,00 eura za plaće i 
materijalne rashode za četiri ustanove kojima je Županija osnivač. 

Cjelokupni troškovi iznose 3.156.700,00 eura. međutim ostaje nam viška 2.253.387,55 eura i tu će 
se naći sredstva za povećanje plaća zaposlenicima.  

Što se tiče prihoda i rashoda izneseno je puno netočnih činjenica. Župan se još jednom zahvalio 
Vladi RH, Županija aplicira prema resornim ministarstvima, subvencionira neke projekte sa 20%, a 
od države dobije 80% što se ne prikazuje u proračunu. Svakodnevno možemo vidjeti u medijima 
koliko je sredstava država i Županija dala za razvojne, sportske ili zdravstvene ustanove, tako da ne 
treba obmanjivati javnost kroz proračunske brojke nego je upoznati s realiziranim projektima. 

D. Milinović je u replici istakao da postoji višak prihoda u ovoj godini i stvorene obveze u 
sljedećoj godini i taj višak prihoda iz ove godine prebacuje se u sljedeću godinu kako bi se pokrio taj 
višak rashoda. Nigdje nije stavljeno u Proračun da će doći do povećanja plaća. Ne može se višak 
prihoda u idućem proračunu staviti za plaće jer je već sada definirano da će se  s viškom prihoda 
pokriti višak rashoda. 

B. Šutić je istakao da je proračun politički dokument i da se o njemu treba raspravljati na 
politički način. Ovaj Proračun je stabilan, što je za Liku važno, perspektivan i razvojan i svi u HDZ-
u zajedno s partnerima su vrlo dobro upoznati s njim. Što je najvažnije Proračun je i socijalan. 

U Skupštini je od 93-e godine, prati događaje i vidi da je dosta važno zajedništvo regija. U 
Primorju, bez obzira na političke konotacije, relativno su stabilni i istomišljeni, Slavonija, bez obzira 
na razmimoilaženja, isto djeluje zajednički, a mišljenja je i da Dalmacija ide u tom pravcu. 

Brojke koje D. Milinović iznosi ponekad nisu točne, pa tako i danas, pomiješao je prihode i 
rashode, budući Županija nema deficit. Istakao je da bi poslao poruku s ove govornice, iako HDZ 
ima većinu sa koalicijskim partnerima, kako bi bilo dobro da u ovim trenucima u kojima jesmo 
pokažemo zajedništvo i pošaljemo poruku svim drugim regijama tako da svi zajedno podrže ovaj 
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Proračun. Bilo bi dobro da sutra možemo čitati kako je Ličko-senjska županija pokazala stabilnost i 
zajedništvo i podržala razvojni Proračun, a s tim ćemo pokazati želimo li da Lika bude perspektivna 
ili je želimo opterećivati s određenim temama. 

D. Milinović je u replici istakao da ne zna koji je motiv spominjanja njega, pogotovo u 
kontekstu da je govorio krive brojke. Zajedništvo se pokazuje u ratu, u COVID-u i u ostalim kriznim 
situacijama, a ovdje se pokazuje tko je pozicija, a tko opozicija. Nikada u povijesti ove Županije 
proračun nije donesen jednoglasno, kad niti jedne druge županije, grada ili općine. 

B. Šutić ide iz krajnosti u krajnost. Kaže da se o proračunu mora razgovarati politički jer je to 
politički dokument i to je tako, a onda u drugoj rečenici sve pada u vodu budući predlaže da 
pokažu zajedništvo. Ako raspravljaju politički rekao je da je Proračun dobar i ukazao je na stvari 
koje nisu dobre, B. Šutić je doktor znanosti i trebao bi znati da se glasovanjem o proračunu, koji je 
politički dokument, definira tko je pozicija, a tko opozicija. 

M. Š. Čepulo je kao predsjednica Odbora za Proračun i financije istakla da konsolidirani 
ukupni Proračun s prenesenim viškovima iznosi 59.822.293,60 eura i manji je za 11,81% u odnosu na 
2023. godinu. Razlog je objasnila pročelnica M. Jurišić, koja je detaljno rekla o čemu se radi. 

Naš županijski Proračun iznosi 19.099.922,13 eura, gdje je uključen preneseni višak od 
347.963,00 eura, što je 11% više u odnosu na 2023. godinu. Veseli je što je došlo do povećanja u 
odnosu na 2023. godinu.  

Istakla je da je ovo uravnoteženi Proračun, ujedno je i razvojni i socijalni i u njemu su podmireni 
svi segmenti društva, a posebno je veseli Izvješće o stanju u gospodarstvu Ličko-senjske županije 
gdje su se pokazale pozitivne brojke za Županiju, povećanje u izvozu i udjelu u makroekonomskim 
pokazateljima BDP-a, što će se reflektirati i na proračun. Koliko je vidjela imamo raznih prikaza 
tabela po ekonomskoj funkcijskoj klasifikaciji, vidi se po izvorima da imamo dosta izvora sredstava 
od europskih fondova, državnih itd. Postoje raznorazni projekti koji dobro funkcioniraju. Nadamo 
se da neće doći do iseljavanja, što je opća kriza države i posljedica ulaska u EU. Bilo bi dobro da se 
plaće povećaju, što ovisi o ekonomskim pokazateljima. 

U Strategiji koja je prikazana udio javnog sektora u plaćama u našoj Županiji je dosta visok u 
odnosu na realni sektor. Samim time kada se pripremaju projekti za povećanje dinamike 
poduzetništva, to će uključivati i rad, što će se reflektirati na iznose u proračunu. 

Proračun je uravnoteženo planiran iz razloga što dolazi nova porezna reforma, ljudi koji rade u 
upravi moraju organizacijski riješiti kako će dolaziti uplate i kako će gradovi riješiti svoje porezne 
odluke i na taj način će se realnije znati stvarno stanje kompletnih prihoda od poreza. 

HSS kao koalicijski partner podržava ovaj Proračun jer smatraju da je uravnotežen, razvojan i 
socijalan. 

I. Bižanović je istakao da su umirovljenici jako dobro pročitali Proračun, zbog toga je i tražio da 
mu se pisanim putem dostavljaju materijali. Proračun je uravnotežen, razvojni i socijalan i to je vrlo 
bitno. Konsolidirajući Proračun iznosi oko 60 mil. eura, što je vrlo velika cifra, a županijski iznosi 
oko 19,1 mil. eura i veći je za 11%. 

Raduje ga što je Župan prihvatio i stavio u Proračun izradu Strateškog dokumenta za zaštitu 
postojećeg toka i revitalizaciju desnog i lijevog kraka rijeke Gacke za 2024. godinu u iznosu od 
50.000,00 eura, kao i projekciju za 2025. i 2026. godinu sa istim iznosom. Rijeku Gacku moramo 
štititi na razne načine i ovo je dobar temelj da imamo određena sredstva i da Javna ustanova koja je 
zadužena za to ima sredstva za izradu studije. 

HSU, kao koalicijski partner, podržavao je bivšeg Župana, pa će tako i sadašnjeg i za nijh je 
najvažnije da je ovaj Proračun uravnotežen, razvojan i socijalan. 
 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  sa 17 glasova «za» i 5 «protiv» donijela 

 
P R O R A Č U N  

Ličko-senjske županije za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu 
 
     Proračun Ličko-senjske županije za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu prilaže se  

Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 
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Županijska skupština je jednoglasno, s  22 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za 

2024. godinu s projekcijom plana za 2025. i 2026. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
O D L U K U 

o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

Župan se zahvalo članovima Skupštine na usvajanju Proračuna za 2024. godinu, što su izdvojili 

svoje vrijeme, rad i trud i poručio da ih neće iznevjeriti, kao ni građane Ličko-senjske županije.  

 

AD/11  Donošenje Zaključka o odobravanju Programa rada s Financijskim planom Županijskog 

savjeta mladih Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o odobravanju Programa rada s Financijskim planom Županijskog savjeta mladih Ličko-senjske 

županije za 2024. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/12  Donošenje Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Ličko-senjske županije za 2024. 

godinu 

AD/13  Donošenje Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2024. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
P R O G R A M 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
P R O G R A M 

javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Programi se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
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AD/14 Donošenje Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja Stanice Gospić za 2024. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
P R O G R A M 

javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja  

Stanice Gospić za 2024. godinu 
 

Program se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/15  Donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Ličko-

senjske županije za razdoblje od 2024. - 2027. godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
S M J E R N I C E 

za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Ličko-senjske županije  

za razdoblje od 2024. - 2027. godine 
 

Smjernice se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/16  Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite Ličko-senjske županije za 2024. godinu 

AD/17 Donošenje Zaključka o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite Ličko-senjske 

županije za 2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
P L A N   R A Z V O J A 

razvoja sustava civilne zaštite Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Plan razvoja se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/18 Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje Ličko-senjske 

županije za 2024. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 18. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
P L A N   D J E L O V A N J A 

u području prirodnih nepogoda za područje Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Plan djelovanja se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/19 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Župana Ličko-senjske županije za prvo 

polugodište  2023. godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 19. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je sa 16 glasova «za», 4 glasa «protiv» i 1 «suzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Župana Ličko-senjske županije 

za prvo polugodište  2023. godine 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

     Nakon točke 19. uslijedila je pauza od 5 minuta i pri tome se član Skupštine R. Lilion odjavio sa 

sjednice putem video linka uz prijedlog ostalih članova Skupštine, tako da je u nastavku sjednice 

bio nazočan 21 član Skupštine, dok se jedan član Skupštine koji je izašao za vrijeme točke 11. vratio 

na sjednicu. 
 
AD/20 Donošenje Zaključka o primanju na znanje Izvješća o poslovanju gospodarskih subjekata 

Ličko-senjske županije u  2021. i 2022. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbora za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  
 Rasprave nije bilo pa je Predsjednik Skupštine konstatirao da je Županijska skupština primila 

na znanje 
Z A K L J U Č A K 

o primanju na znanje Izvješća o poslovanju gospodarskih subjekata  

Ličko-senjske županije u 2021. i 2022. godini 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/21 Donošenje Odluke o uspostavljanju međužupanijske linije u javnom prijevozu u 

linijskom obalnom pomorskom prometu na relaciji Rab-Lun-Rab 
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AD/22 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti za ugovaranje međužupanijske linije u 

javnom  prijevozu u linijskom obalnom pomorskom prometu na relaciji Rab – Lun – Rab 
 

Predlagatelj materijala je Župan. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 21. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
O D L U K U 

o uspostavljanju međužupanijske linije u javnom prijevozu u linijskom obalnom 

pomorskom prometu na relaciji Rab-Lun-Rab 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 22. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti za ugovaranje međužupanijske linije u javnom  prijevozu u linijskom 

obalnom pomorskom prometu na relaciji Rab – Lun – Rab 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/23 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Županijskog savjeta 

mladih Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 23. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Županijskog savjeta  

mladih Ličko-senjske županije 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/24 Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg 

paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Ličko-senjske 

županije za 2025. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Obrazloženje je dala M. Lulić, pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu i turizam. 
Istakla je da je Odluka donesena na temelju članka 25. Zakona o turističkoj pristojbi i Pravilnika 

o najnižem i najvišem iznosu turističke pristojbe. Odluka se donosi na temelju mišljenja lokalnih 
turističkih zajednica. Prijedlog je poslan onakav kakav je donesen prošle godine svim turističkim 
zajednicama na očitovanje. Oni na svojim turističkim vijećima dostavljaju prijedloge o povećanju ili 
ostavljaju iste turističke pristojbe u istom iznosu. Turističke zajednice podigle su pristojbe u 
gradovima Senju, Novalji i Otočcu, u prosjeku između 7 i 20%, ovisno o kategoriji. 

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu po predmetnoj točki. 
U raspravi su sudjelovali T. Zrinski, A. Dabo, M. Mataija, Predsjednik Skupštine, B. Šutić i D. 

Milinović. 
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T. Zrinski je konstatirao da su turističke zajednice dale prijedlog za povećanje turističke 
pristojbe. Govori za Grad Senj, tako da bude konstatirano da povećanje ide zahvaljujući ljudima koji 
vode Turističku zajednicu Grada Senja. U članku 5. Odluke Grad Senj je u istom rangu kao i  Grad 
Novalja, što je neusporedivo kada se uzmu u obzir vremenske nepogode, bura, manji broj noćenja 
itd. Jedan kolega iz Senja mu je rekao da su u rangu Poreča i to nije dobro. 

Govorimo o socijalnom programu, a kada treba uzeti novce onda ljudi koji se bave 
iznajmljivanjem dobiju novi namet. 

A. Dabo je istakao da nije dobro čuo i upitao je pročelnicu je li Novalja dala prijedlog za 
povećanje turističke pristojbe. 

Pročelnica je odgovorila da je, od 7 do 20%. 
A. Dabo je istakao da je na Gradskom vijeću Grada Novalje bio izrazito protiv toga. Sljedeća 

2024. godina nije ni malo obećavajuća. Novalja je digla paušalni porez na dohodak za iznajmljivače 
po krevetu za 38% i to je prestrašno. Što se tiče boravišne pristojbe, ista nije bila na Gradskom vijeću 
i očito je u nadležnosti Županijske skupštine da donese Odluku na prijedlog turističkih zajednica. 
Pita se jesmo li mi normalni da na ovu inflaciju i na sva poskupljenja još povećavamo turističku 
pristojbu. Država radi na kakvom takvom rasterećenju poreza iako je tih parafiskalnih nameta 
previše. U 2024. godini ne očekuju se sjajni rezultati, vidljivo je da je Njemačka u recesiji kao glavna 
zemlja po broju turista u RH, Europa ulazi u loše gospodarsko razdoblje i nema smisla još 
povećavati boravišne pristojbe i paušalne poreze po krevetu, a znamo da je 2019. godine država 
računala boravišnu pristojbu na pomoćne krevete, čega prije nije bilo. Prije su bila 4 razreda, sada 
samo dva i sada sela koja se ne mogu mjeriti sa turističkim sjedištima imaju samo dvije kategorije i 
davanja su im porsla za 400%.  

A. Dabo je predložio da se ova točka skine s dnevnog reda i da se sugrađani u Županiji ne 
opterećuju s takvim nametima, a znamo da se od prije tri godine računa boravišna pristojba i na 
pomoćne krevete, a njih je barem 20% u odnosu na glavne registrirane krevete. 

M. Mataija je istakao da ova rasprava nema smisla. Županija i stručne službe su odradile svoj 
dio, prihvatile su prijedloge turističkih zajednica i vijeća i sada se oni ne mogu praviti pametniji od 
njih. Razumio bi da je u ovom prijedlogu nešto izmijenjeno i da nije u skladu s prijedlogom 
turističkih vijeća. Skupština niti donosi niti ruši i ne može ih se optuživati niti prozivati. 

Ako je Turističko vijeće Senja i Novalje donijelo takvu odluku, osobno će je podržati, kao što 
ostala vijeća nisu ništa mijenjala i to je njihova samostalna odluka. Radi se o prijedlogu koji su oni 
predložili i Skupština ga ne može mijenjati. 

Predsjednik Skupštine je istakao da je u praksi Skupština uvijek podržavala prijedloge 
turističkih zajednica i ne vidi sada nikakvog spora u tome. Turističke zajednice u Senju i Novalji 
imaju kome će odgovarati. Skupština će ovaj prijedlog podržati ili neće. 

M. Lulić je dodala da se ova Odluka odnosi na 2025., a ne na 2024. godinu. 
B. Šutić je istakao da je Turistička zajednica u Otočcu podigla pristojbu i na jedan način oštetila 

iznajmljivače i građane. Županijska skupština ne može niti ima ingerenciju ulaziti u prijedloge 
Grada Otočca, međutim kao vijećnik HDZ-a i potpredsjednik HDZ-a Ličko-senjske županije želi reći 
da HDZ ne podržava namete građanima, nemaju većinu u Turističkoj Skupštini Grada Otočca, već 
Gradonačelnik te su protiv toga da se građanima nameću novi nameti. 

D. Milinović je istakao kako nije istina da Skupština ne može utjecati na ovu Odluku. 
Neizglasavanjem ista ostaje na starom. Skupština donosi Odluku da je njihov prijedlog valjan i kao 
što je proračun politički dokument i ova je Odluka na neki način isto politički dokument. 

Predložio je da se odgodi donošenje ove Odluke i da je izanaliziraju, možda ni službe ni Župan 
nisu politički ulazili u to, prostora imaju do 2025. godine. 

Predsjednik Skupštine je dodao kako postoji određena zakonska regulativa koja se do 31. 
siječnja mora prihvatiti, ako se ne prihvati ne mogu je usvojiti u sljedećoj godini jer neće važiti. 

Slaže se sa argumentima članova Skupštine, međutim ako postoji određeni rok jedino što mogu 
učiniti je ugroziti isti. 
 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 24. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je s 14 glasova «za», 5 «protiv»  i  2 «uzdržana» glasa donijela 
 

O D L U K U 

o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg paušalnog iznosa turističke 

pristojbe za općine i gradove na području Ličko-senjske županije za 2025. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/25 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 

Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije   
 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 25. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 
Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije 

 
Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/26 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o nabavi godišnje opskrbe 

gorivom Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
   
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 26. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o nabavi godišnje opskrbe gorivom 

 Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/27  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Aleksandre Nešić iz Sremčice, 

Republika Srbija zastupana po odvjetniku Tinu Zdravkoviću iz Zagreba 

AD/28  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u suvlasništvu 2/4 dijela Radojke Ćurčić i Milana 

Mirića iz Plitvičkih Jezera 

AD/29  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u suvlasništvu 1/2 dijela Milana Hodaka i ½ dijela 

Josipe Hodak iz Plitvičkih Jezera 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 27. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», u vlasništvu Aleksandre Nešić iz Sremčice, Republika Srbija  
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zastupana po odvjetniku Tinu Zdravkoviću iz Zagreba 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 28. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», u suvlasništvu 2/4 dijela Radojke Ćurčić i Milana Mirića iz Plitvičkih Jezera 
 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 29. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», u suvlasništvu 1/2 dijela Milana Hodaka i ½ dijela Josipe Hodak iz Plitvičkih Jezera 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/30 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove 

Razvojne agencije Ličko-senjske županije – LIRA za potpisivanje Sporazuma o dodjeli 

bespovratnih sredstava Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 30. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove Razvojne agencije Ličko- 

senjske županije – LIRA za potpisivanje Sporazuma o dodjeli bespovratnih sredstava 

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/31  Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju članice Povjerenstva za nadzor nad 

radom mrtvozornika na području Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje, koji je utvrdio konačan prijedlog 
Rješenja. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 31. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  21 glasom «za» donijela 

 
R J E Š E N J E 

o razrješenju i imenovanju članice Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika  

na području Ličko-senjske županije 
 

Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

       XVII. sjednica Županijske skupštine završila je s radom u 14,00 sati. 
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Predsjednik Skupštine zahvalio se svima na radu, istakao je da je ponekad bilo malo viših i 

nižih tonova, međutim mišljenja je da je to normalno jer je ovo politička arena gdje se vodi politička 

borba i da su bili na razini komunikacije. 

Sa svoje strane uvijek pokušava biti fleksibilan i našaliti se i misli da je to i potrebno da se ne 

dižu veće tenzije. 

Svim nazočnima i njihovim obiteljima zaželio je od srca sretan Božić, sretnu Novu godinu, puno 

uspjeha i zdravlja i da i dalje rade u interesu Ličko-senjske županije. 

 

Župan je također nazočnima i njihovim obiteljima zaželio čestit i blagoslovljen Božić i svako 

dobro u 2024. godini. Nada se da su korektno surađivali i kao što je Predsjednik Skupštine rekao 

ovo je politička arena, međutim s druge strane moraju raditi u interesu građana Ličko-senjske 

županije. 

 

 
KLASA: 024-03/23-01/39 
URBROJ: 2125-01-24- 
Gospić, ________________ 2024. godine 
 
 
                 ZAPISNIK SASTAVIO 
 
                     Nikola Došen, oec. 
 
 
 
 
    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

  ZA POSLOVE ŽUPANA, ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                             P R E D S J E D N I K 

                    TE ODNOSA S JAVNOŠĆU 
                             
                      Vesna Stručić, mag.iur.                                                                              Marijan Kustić 


